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Barneveld, 18 december 2018 
 
 
Geacht College, 
 
 
Op basis van de organisatie vordering van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van Lokaal Belang 
schriftelijke vragen aangaande de nieuwe ontwikkelingen in het dossier ‘grondtoepassingen’. 
 
Vandaag werden wij zeer onaangenaam verrast door het bericht van Omroep Gelderland ‘6700 ton 
vervuilde grond van Vink in Barneveld, maar gemeente weet niet waar’. Hierin staat onder andere het 
volgende: 
 
“De gemeente heeft echter geen idee waar de grond precies ligt. 'We verwachten dat het in een van de gebieden 
terecht is gekomen waar er woonwijken worden aangelegd', aldus de woordvoerder van de gemeente. 'Het 
onderzoeksbureau gaat nu onderzoeken waar die grond vandaan is gekomen. De gemeente wil volgens de 
woordvoerder ook helderheid. 'We hebben pas onlangs gehoord dat de partij grond in Barneveld terecht is gekomen.” 

 
1. Hoe is het mogelijk dat na alle gebeurtenissen in dit dossier, zoals: 
- de extra commissie- en raadsvergadering van 9 november jl.; 
- het interpellatiedebat van 12 december jl. waarin de wethouder stelt (1.23) dat ‘dit nu alles was’ 
- dat het college toegegeven heeft niet in voldoende mate voldaan heeft aan de actieve 

informatieplicht aan de gemeenteraad; 
- de duidelijke toezeggingen van het college met de betrekking tot goede en tijdige communicatie 

naar de gemeenteraad met betrekking tot dit dossier; 

dat de gemeenteraad niet via het college, maar via Omroep Gelderland moet vernemen dat er nog 
6700 ton éxtra mogelijk vervuilde grond in de gemeente Barneveld ligt?  
Hoe heeft dit kunnen gebeuren? 
2. Hoe is het mogelijk dat een gemeentewoordvoerder al met de pers gesproken heeft zonder dat de 

gemeenteraad van de inhoud weet?  
3. Er wordt door de gemeentewoordvoeder gesteld dat men pas ‘onlangs’ gehoord heeft de partij 

grond in Barneveld terecht is gekomen. Wanneer is ‘onlangs’? Wij willen hiervan een bewijsstuk 
waar deze stelling onderbouwd wordt.  

4. Al veel eerder werd bekend dat de Provincie vandaag locaties openbaar zou maken.  
De provincie stelt dat de gemeenten op 6 december zijn ingelicht over deze locaties. 
Hoe is het mogelijk dat de afstemming tussen de Provincie en het college weer ernstig te wensen 
over laat en de gemeenteraad opnieuw verrast wordt? 

5. Waarom weten wij nog steeds niet wat de herkomstlocatie van de 10.000 ton zand is en waar het 
precies terecht is gekomen? 

 
Gezien de ernst van de hele kwestie willen wij nog voor het weekend a.s. antwoorden op deze vragen. 
 
 
Mijntje Pluimers 
Fractievoorzitter Lokaal Belang 
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